
Protokół  z VII Sesji Rady Gminy  Brzozie z dnia 30 maja  2019r.

VII Sesja Rady Gminy Brzozie odbyła się  w dniu 30 maja 2019r. w sali posiedzeń urzędu gminy.
Początek   obrad  o  godz.11:00   zakończenie  o  godz.12:15.  W   miejscu     widocznym    dla  osób
wchodzących na  salę  obrad  została umieszczona  infomacja  o przetwarzaniu  danych osobowych
na sesji  rady gminy oraz  infomacja o transmisji obrad  sesji.
Na stan  radnych   15  obecnych  było 13 radnych.
W  sesji  poza radą  udział wzięli :
1. Wójt Gminy Brzozie - Pani Danuta Kędziorska,
2. Sekretarz Gminy Brzozie  -Pani Halina Siecińska,
3. Skarbnik Gminy  Brzozie -Pani  Ewa Piotrowicz,
4. Softysi według listy obecności„
5. Radna Rady Powiatu Brodnickiego-Pani Małgorzata  Smoczyńska.
Otwarcia VII  Sesji Rady Gminy Brzozie dokonała Przewodnicząca Rady  Gminy Brzozie witając
wszystkich  obecnych na sesji  oraz wszystkich,  którzy obrady oglądają na żywo.  Porządek obrad
radni  oraz  softysi  otrzymali  w  materiałach  na  sesję.  Na wniosek  Przewodniczącej  Rady  Gminy
wprowadzono   do porządku obrad   punkt po nazwą  "podjęcie uchwały w sprawie aktualizacji  `'
Gminnego   Programu   Usuwania   Wyrobów   Zawierających   Azbest  dla   Gminy Brzozie  " Nie
zgłoszono  uwag i w głosowaniu jawnym  radni przyjęli porządek obrad w następującym brzmieniu
/ imienny wykaz  głosowania  w załączeniu do protokołu/.
1.Otwarcie sesji  oraz stwierdzenie  quorum.
2.Przyjęcie porządku obrad.
3.Przyjęcie protokołu z  VI Sesji Rady Gminy  Brzozie z dnia 28 marca  2019r.
4.Zgłaszanie wniosków przez radnych.
5.Podjęcie    uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do  stowarzyszenia    o  nazwie    Związek    Gmin
Wiejskich Rzeczypospolitej Polskiej .
6.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  określenia    przystanków  komunikacyjnych  oraz  korzystania    z
pi.zystanków komunikacyjnych , których właścicielem lub zarządzającym jest  Gmina  Brzozie .
7.Podjęcie uchwały w sprawie    zmiany    uchwały  Nr 111/9/2018 Rady Gminy Brzozie   z dnia  20
grudnia 2018r.  w sprawie  uchwalenia WPF Gminy Brzozie na lata 2019-2026.
8.Podjęcie uchwały w sprawie    zmiany uchwały Nr 111/10/2018   Rady Gminy Brzozie   z dnia 20
grudnia 2018r. w sprawie   uchwalenia  budżetu Gminy Brzozie na 2019r.
9.Przedstawienie raportu  o stanie gminy  Brzozie  za rok 2018.
10.Debata  nad raportem o stanie  Gminy Brzozie  za rok 2018.
11.Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia  Wójtowi Gminy   wotum zaufania.
12.Podjęcie uchwały w sprawie  zatwierdzenia  sprawozdania    finansowego Gminy Brzozie  wraz
ze sprawozdaniem z wykonania  budżetu  za rok 2018.
13.Podjęcie   uchwały   w   sprawie      aktualizacji   `'Gminnego   Programu   Usuwania      Wyrobów
Zawierających  Azbest dla  Gminy  Brzozie `'.
14.  Przedstawienie   wniosku  Komisji  Rewizyjnej    w  sprawie   udzielenia absolutorium  Wójtowi
Gminy Brzozie  za rok 2018.
15.Podjęcie  uchwały   w  sprawie    udzielenia    Wójtowi  Gminy   Brzozie    absolutorium    z  tytułu
wykonania  budżetu   gminy za  rok 2018.
16. Wolne wnioski i zapytania  radnych.
17.Wolne wnioski i zapytania  sołtysów  i mieszkańców.
18.Zakończenie  obrad VII Sesji Rady Gminy Brzozie.
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Ad.pkt. 3
Protokół z VI Sesji Rady Gminy  Brzozie z dnia 28 marca 2019r. w fomie  papierowej radni oraz
sołtysi  otrzymali  w  materiałach  na  sesję.  Nie  zgłoszono  uwag  i  w  głosowaniu   jawnym    radni
przyjęli   protokół/ imienny wykaz  głosowania  w załączeniu do protokołu/.
Ad. pkt 4
Wolne wnioski i zapytania radnych -nie zgłoszono.
Ad. pkt 5
Prójekt uchwały w sprawie  przystąpienia  do stowarzyszenia  o nazwie  Związek Gmin Wiejskich
Rzeczypospolitej    Polskiej     radni  otrzymali  w materiałach na sesję.   Na wspólnym  posiedzeniu
komisji  rady  gminy  w  dniu  28  maja  2019  roku  Pani  Sekretarz  Gminy  przedstawiła  i  omówiła
projekt uchwały  wraz z  Statutem   Stowarzyszenia. Projekt uchwały został odczytany na sesji.  Nie
zgłoszono  uwag.  Radni  w  głosowaniu jawnym  podjęli  uchwałę/  imienny  wykaz  głosowania  w
załączeniu do  protokołu/.
Ad. pkt 6
Projekt    uchwały    w  sprawie    określenia   przystanków    komunikacyjnych    oraz  korzystania    z
przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub  zarządzającym jest  Gmina Brzozie radni
oraz softysi    otrzymali w materiałach na sesję. Na wspólnym posiedzeniu komisji rady gminy   w
dniu 28 maja 2019r. Pani  Małgorzata Lendzionowska    omówiła   przedstawiony projekt uchwały.
Projekt uchwały   został odczytany w całości na sesji. Nie zgłoszono    uwag. Radni w głosowaniu

podjęli uchwałę/ imienny  wykaz głosowania  w załączeniu do prot-okołu/.Jawnym
Ad. pkt 7
Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 111/9/2018 Rady Gminy Brzozie z dnia 20 grudnia
2018r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Brzozie na lata  2019-2026
radni otrzymali   w materiałach na sesję. Na  wspólnym posiedzeniu Komisji Rady Gminy Brzozie
w  dniu  28  maja  2019r.  projekt  uchwały  wraz  z  załącznikami  został  omówiony    przez  Panią
Skarbnik  Gminy.  Projekt  uchwały  został  odczytany  na  sesji.  Nie  zgłoszono  zapytań.  Radni  w
głosowaniu jawnym  podjęli uchwałę/ imienny wykaz  głosowania  w załączeniu do   protokołu/.
Ad. pkt s
Projekt   uchwały  w  sprawie   zmiany  uchwały Nr  111/10/2018    Rady  Gminy  Brzozie   w  sprawie
uchwaleniabudżetugminyBrzoziena2019r.radniotrzymaliwmateriałachnasesję.Nawspólnym
posiedzeniu Komisji Rady Gminy Brzozie w dniu 28 maja 2019 r. Pani  Skarbnik Gminy   omówiła
przedstawiony projekt uchwały wraz z załącznikami.
Projekt uchwały    został odczytany na sesji.   Nie zgłoszono uwag i zapytań. Radni w głosowaniu
jawnym   podjęli uchwałę/ imienny wykaz  głosowania   w załączeniu do protokołu/.
Ad. pkt 9 i  10
Raport o stanie  gminy   za rok 2018  radni otrzymali w materiałach na sesję.  Przewodnicząca Rady
Gminy    udzieliła głosu  Pani wójt Gminy , która omówiła     przedstawiony raport.   Raport  został
umieszczony na stronie   urzędu gminy  i każdy mógł  zjego treścią się zapoznać.
Jest to nowy obowiązek, który  nakłada na  j.ednostki samorządu terytorialnego   do 31  maja radzie
gminy    przedstawić raport o stanie gminy.
Wójt Gminy   zwróciła     uwagę  na najważniejsze kwestie   odnosząc się  do   planów i zamierzeń;
- polityka przyszłości  -  przyrost ludności ,
- utworzenie   samorządowego  żłobka   pierwszy w powiecie     będą dwa oddziały   s   miejsc   w
Jajkowie   i  s  miejsc   w Brzoziu    jesteśmy przygotowani  na   większą   ilość   dzieci     nie tylko  z
naszej gminy ,
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- szkolnictwo-   samorządy w całej Polsce   mają problem z finansowaniem   oświaty   dokładamy   z
budżetu  gminy  około  2  mln.  zł.  -  temat      przedstawimy  na  konwencie  wójtów     i     różnych
konferencjach  ten problem często  poruszamy ,szukamy  rozwiązań,
- wyniki nauczania w naszych szkołach  z ostatnich lat  są  bardzo złe zarówno  na tle powiatu  czy
kraj.u  wypadamy  źle  ale    zrobimy  wszystko  co  w  naszej  mocy    aby   poprawić   jest   to    praca
długofalowa,
-stawiamy na młodych ludzi   planujemy  aby  powstała   młodzieżowa rada  gminy,
-inwestujemy  w   inffastrukturę  place   zabaw , żłobki,   przedszkola jeżeli są szkoły podstawowe
musi być     odpowiednia infrastruktura    -z  dniem 3l  sierpnia  zostanie wygaszone gimnazjum   w
budynku   chcemy stworzyć   centrum kultury   miejsce spotkań   pierwsze kroki   zostały    podjęte,
będziemy   szukać   środków z zewnątrz    - powstanie sala gier , warsztaty , wystawy   mieszkańcy
mają   dużo pomysłów ,
-klub seniora   na 30 miejsc  -środki pochodzące z  Ministerstwa    Rodziny i Polityki  Społecznej ,
-kondycja  finansowa   naszej gminy  -zadłużenie   na dzień dzisiejszy  bardzo niskie    13,28%    w

porównaniu z imymi gminami    sąsiednimi , fimdusz sołecki   został wprowadzony
poprzednika  za rok  ubiegły  z budżetu  państwa  otrzymamy około   36 tyś. zł    są to

za   mojego
dodatkowe

środki   wiele środków   już  pozyskaliśmy /  lmln zł/   złożon-e   są kolejne-   wnioski i projekty    na
kwotę lmln zł.  czekamy  na decyzję ,
-inwestycje - świetlica w Zembrzu ,   inwestycje   turystyczne 3 pomosty , plac zabaw przy szkole

podstawowej      w  Wielkim  Leźnie,  chodniki  w  Brzoziu  i  Wielkim  Leźnie     strefa  aktywności  w
Jajkowie,   dużym   wyzwaniem   są   drogi   będziemy   aplikować      o   środki   z   Funduszu      Dróg
Samorządowych -wspólnie     dokonamy wyboru, która  droga  będzie   realizowana ,
-zmiana planu zagospodarowania przestrzennego  gminy , przyjmowanie   wniosków   w tym roku
aby wszy?cy, którzy chcą zgłosić swoje propozycje mieli taką możliwość -  również przedsiębiorcy

:;joąr2yćoj:Łok:y:g,stcyhcczen:yd:3d::ć]noy;%;rabsyTakTorŁ:umpas:::n=ąna.mmarpył:,wkoajewwó#Złłda;łun:
- współpraca  z innymi samorządami , stowarzyszeniami   jest to istotne  dla   jednostki samorządu
z   punktu   widzenia   finansowego   i   pomysłów   dobre   wzorce   z   całej   Polski,   którzy   chcą
współpracować  otwieramy się  na wszystkich   tylko współpraca    gwarantuje rozwój,
• niebawem  wstąpię  do stowarzyszenia  młody samorząd, które  skupia  wójtów  ,  burmistrzów  w
momencie wyborów  do 35 1at    jestem najmłodszym wójtem  kobietą w Polsce .
Ważne są  środki ale najważniejsi są  ludzie  współpraca   sołtysów, radnych , mieszkańców  trzeba
rozmawiać   jak nie ma współpracy  to nie da się   nic zrobić.
Następnie przewodnicząca rady gminy  udzieliła głosu   radnym , softysom   aby wypowiedzieli się
na temat   przedstawionego   raportu. Nie zgłoszono   zapytań.
Ad. pkt  1 1
Projekt uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Brzozie  wotum zaufania  został   odczytany
na sesji. Nie zgłoszono    zapytań.
Radni  w  głosowaniu  jawnym  podjęli  uchwalę  /  imienny  wykaz  głosowania  w  załączeniu  do
protokołu/.
Ad. pkt 12
Projekt uchwały  w sprawie  zatwierdzenia  sprawozdania finansowego  gminy Brzozie     wraz   ze
sprawozdaniem  z wykonania  budżetu gminy  za rok 2018 radni  otrzymali w materiałach na sesję.
Na  wspólnym  posiedzeniu  komisji  rady  gminy  w  dniu  28   maja  2019   r.     Skarbnik  Gminy
przedstawiła i omówiła   sprawozdanie   finansowe wraz ze   sprawozdaniem z wykonania   budżetu
za rok 2018.
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Projekt  uchwały został odczytany na sesji.
Przewodnicząca rady gminy  zwróciła się  do radnych  o  dyskusję nad  przedstawionym  projektem
uchwały. Nie zgłoszono  uwag i  zapytań.  Radni w głosowaniu jawnym  podjęli  uchwałę/ imienny
wykaz głosowania w załączeniu do protokołu/.
Ad. pkt 13
Projekt uchwały w sprawie aktualizacji" Gmimego Programu Usuwania Wyrobów  Zawierających
Azbest dla Gminy Brzozie"  radni  otrzymali na wspólnym posiedzeniu komisji rady gminy w dniu
28 maja2019 r. ,  naktórym pan Maciej Kaniewskiprzedstawił i omówił   projektuchwały.        ,
Projekt uchwały  został odczytany na sesji. Nie zgłoszono zapytań.  Radni    w głosowaniu jawnym
podjęli uchwałę/  imiemy wykaz  głosowania w załączeniu do protokołu/.
Ad.  pkt  14
Przewodniczący  Komisji  Rewizyjnej  Rady  Gminy   przedstawił   i  omówił   wniosek   Komisji  w
sprawie  udzielenia   Wójtowi Gminy Brzozie  absolutoriuin  za rok 2018.  Uchwałę  Komisji  wraz
z opinią  Regionalnej lzby Obrachunkowej  w Bydgoszczy  radni otrzymali  w materiałach na sesję.
Nie zgłoszono   zapytań.

Pr?jekt  uchwały  został    odczytany  na  sesji  .  Radni  w  głosowaniu   jawnym  podjęli  uchwałę  /
imienny wykaz głosowania  w załączeniu do protokołu/.
Ad. pkt 15
Projekt  uchwały     w   sprawie  udzielenia     Wój.towi   Gminy  Brzozie     absolutorium     z  tytułu
wykonania    budżetu  gminy  za rok 2018   radni otrzymali w materiałach na sesję. Projekt uchwały
został odczytany na sesji. Przewodnicząca  rady gminy  zwróciła się   do  radnych  o  dyskusję      na
powyższy  temat.  Radni  nie    zgłosili    uwag  i  zapytań.  Radni  w  głosowaniu    jawnym    podjęli
uchwałę/ imienny wykaz głosowania   w załączeniu  do protokołu/.
Ad. pkt 16
Wolne wnioski i zapytania radnych.
Radny  Piotrowicz Tomasz -    w sprawie `'dziur" najezdni    od drogi  krajowej   `15" w  kierunku
centrum wsi,
-sprawa  przystanku     autobusowego  w  Wielkim  Głęboczku    przy    drodze  krajowej   `'   15"  w
kierunku  Brodnicy      są    wulgame  napisy    należy    to  zamalować,    apel  do  mieszkańców    aby
zgłaszać   na policję  takie przypadki  jest to   nasze wspólne mienie   i naprawa    dużo kosztuje,
-budynek dawnej  kuźni  w wielkim Głęboczku  są problemy  z wykupem    ale wolą mieszkańców

jest  jeżeli   nie uda się wykupić po rozsądnej  cenie   to wymusić na właścicielu   aby to zburzyć  ,
ponieważ  stwarza to niebezpieczeństwo   jest podłączony prąd  coś z tym zrobić.
Odp. Wójt -  jeżeli chodzi  o porządki , malowanie  przystanków    proszę o wyrozumiałość   mamy
inwestycję " świetlicę  w Zembrzu"  nasze wszystkie siły  tam działały w tym tygodniu  kończymy
i od przyszłego tygodnia zaczynamy realizować  to wszystko co było  przez państwo  zgłoszone ,
-odnośnie budynku kuźni  były   podjęte rozmowy z właścicielem     ale nie było woli porozumienia
ze strony właściciela    co do kwoty   -jest to nieruchomość   prywatna      nie możemy   ingerować
chyba, że zagraża   bezpieczeństwu, jako gmina  możemy  ewentualnie  tylko  zgłosić.
Radny Leśniewski Kazimierz -czy   zakończył się   audyt    Gminy  Brzozie  jeżeli tak    to jaki jest
wynik  ?.
Odp. Wójt-mam  jeden dokument   czekamjeszcze na   ustalenia z Regionalną lzbą Obrachunkową
jak będę miała     całość   to na   komisjach     będzie      zaprezentowane   ajak to wyszło?wstępnie
mogę  powiedzieć, że są  obszary  gdzie  trzeba zdecydowanie  poprawić , a są  obszary do których
ma zastrzeżeń    wskazano  gdzie szukać oszczędności        dla naszego   budżetu w przyszłości      to
zaowocuje .
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Radny   Wardowski Bartłomiej  -na jezdni do Małego  Głęboczka   są   coraz większe dziury,  oraz
usunąć  na  poboczach    krzewy ,
Odp. Wójt -  droga z Brzozia do Małego Głeboczka  oczekujemy na wyniki , złożyliśmy wniosek  o
środki finansowe   na modemizację tej  drogi   w przeciągu kilku tygodni a   być może   dni    będzie
decyzja   i wówczas  przystąpimy do  modemizacji,   pobocza  jest to do zrobienia.
Radny Patalon Jakub -   chciałbym zapytać się   o  sytuacje w GOPS-ie     mieszkańcy się dopytują
czy w najbliższym czasie   jest planowana  redukcja etatów jeżeli tak to zjakiego powodu?        ,
Odp.  Wójt  -jeżeli  chodzi  o  GOPS  tak jest   planowana   redukcja etatów   zdecydowanie  .    Po
analizie     sytuacji  finansowej     ilości  osób taka decyzja    zapadła ,  co prawda   osoba ,  która i tak
miała   się w najbliższym czasie zwolnić...  w GOPS-ie    zatrudnia i zwalnia   kierownik,  myślę Że
między   pracownikami   doszło do porozumienia.
Radny  Kamiński Karol -jakie są plany    odnośnie placu zabaw w świeciu   znajduje się  na boisku
które jest w remoncie , plac zabaw nie nadaje się do  użytku.

3g2iiyoój!-apEieos;E?acyoosłoedśł3,#,e,cohsŁ,?bz.pgta;3ł:cmz.,ba;wwiecYepŁz.ys:łoTeioikz.j:ędczzi;
otwartej  strefy    aktywności jak jest w przypadku   Jajkowa  jest sporo możliwości  jeżeli chodzi o
ten program .

Patalon

ulewach   były podtopienia,                                                  -

= n?prayić cppśnik koła państwa  ==T-L.=    jest   zapadlisko , wielka dziura ,
Radny czepek przemysław -park   wodny    wyczyścićjeziorko      jakie sąplany na przyszłość?
-   modemizacja   parkingu   koło   przystanku   kostka    ...?,
Radna  Zielińska  Małgorzata  -już   zgłaszałam      na    sesji  -  pasy  bezpieczeństwa    ria  drodze  w
Sugajnie koło przystanku  dla bezpieczeństwa  dla dzieci i   nie tylko?,

:3Ł=#wm#:eęm#Teundł:wg]łj;jąws::gaj:Łjewłgngłpb#kao#
E*ypĘ:##ó#+nyĘ:#jz*:łz=ł#gririobLąz=e:gdś:eT:zśewTe:#po:g:łł;3
ulewach    piach  zlatuje ,
Odp. Wójt odnośnie  zamiatarki  sprawdzimy ceny , jeżeli chodzi  o  odnowę szukamy  możliwości
finansowania     przymierzamy  się  do    pozyskania  środków  ,  coś    trzeba  z  tym  zrobić       jest  to
centrum wsi   od mieszkańców  są takie    sygnały, że  może    fontanna, zieleń, ławeczki    wspólnie
podejmiemy   decyzję ,
-odnośnie    parku wodnego    ten temat  zgłaszał  radny Bąkowski  wstępnie rozmawialiśmy  o tym
mamy  za urzędem  teren gminny, może ścieżki   `'skate park `'   mam świadomość    jak to wygląda

#:#azjtym#żbićalżwimjestwtoku.
Radny Bąkowski Zbigniew -  droga powiatowa  przez Brzozie   najezdni zalega   piach i trawajest
wysoka  na skrzyżowaniach  jest niebezpiecznie    ograniczona widoczność,  czy powiat  nie reaguje
na  nasze zgłoszenia  ?,
Odp.   Wójt   niebawem    będę     w starostwie    zgłosimy  ponownie, aby zadbali o    porządek   na
tłch   drogach  gdzie są    właścicielami.
Radny Lendzionowski Edward-plac   zabaw    na Kantyle   nie ma   gruntu     gminnego   jakajest
możliwość   załatwienia formalnie -jeżeli      osoba prywatna  grunt    wydzierżawiłaby?

źśz..L--
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Odp. Wójt -  na gruncie prywatnym  nie ma takiej  możliwości  ale   dzierżawa tak .
Radny Czepek  Przemysław-  odnośnie wycinki drzew na drodze  z    Brzozia do    drogi `'  15"   za
Brzoziem      na  zakręcie    jest niebezpiecznie.
Odp. Wójt    - nie tylko ten odcinek drogi ale    cała droga -  jest  problem z decyzją    konserwatora
zabytków     odnośnie wycinki  tych drzew   jest to alejka    zabytkowa.
Radna wiśniewska lwona -która droga  na     Kuligi  jest prawidłowa?...
Wójt  -pracujemy na tym .
Ad. pkt 17
Wolne wnioski i zapytania  softysów i mieszkańców:
Sołtys     Sołectwa   Wielkie Leźno -na drodze   z Leźna    do  sugajna   w   asfalcie      po  ostatnich
ulewach  są    dziury należy  naprawić,
-podziękował  za wiadomość  o placu zabaw  przy   szkole,
-chodnik w Wielkim Leźnie  przy  drodze powiatowej ,

S°pftoy;s::łł:CToaryołe|k;dGyłę±:łcoz;kiJ:U#ł;iiiii:;;Ę;aawę{iii=ii;;:;k,ołopristwa-.
Sołtys  sołectwa    Trepki-świetlica    w    Trepkach      materiał  mamy  zakupiony  potrzebujemy
fachowca  do położenia płytek .
Sołtys  Sołectwa Mały Głeboczek -czyjest  możliwość  położenia chodnika  ze środków     fimduszu
sołeckiego   -31 metrów ?
Sołtys  Sołectwa  Janówko-   droga  z Brzozia do Janówka  na jeziorem  ograniczenie prędkości .
Odp.  Wójt     jeżeli  chodzi    o  chodnik  w  Brzoziu  przy  kościele    do  drogi    powiatowej    mamy
podpisane  porozumienie    z  fimą    z zewnątrz  ,  nasi  pracownicy    położą   w  Leźnie    i  czę`ść  w
Brzoziu   jak ocenimy, że  sami nie  damy  rady  to  będziemyprosić   fimę z  zewnątrz  ,
- chodnik  w Wielkim Leźnie  mamy  podpisaną umowę  ze Starostwem     niebawem przystąpimy

do   realizacji.
Radny Czepek Przemysław - czy gmina zatrudni  dodatkowych pracowników typowo  fachowców ?
Odp. Wójt -jest problem z  fachowcami  zwłaszcza w  branży budowlanej    niejest łatwo  poszukać
takich osób   czekamy    na decyzję   z Urzędu   Pracy    złożyliśmy wniosek na dwie osoby ,  jeżeli
sołtysi   znajdą   kogoś   proszę o   informację     będziemy     rozmawiać.  Był ogłoszony konkurs na
stanowiska  inspektora   ds.  budownictwa i  nikt z kwalifikacjami  się nie  zgłosił   nie jest to  takie
proste jak by się wydawało,
-jeżeli sołectwa  planują  zmiany w fimduszu sołeckim    to proszę o  deklaracje  abyśmy  wiedzieli

jakie są zadania do realizacji .
Ad. pkt 1 8
Po wyczerpaniu porządku obrad  dziękując wszystkim  za udział w obradach  VIl sesji rady gminy
Przewodnicząca Rady Gminy Brzozie  zakończyła   obrady VIl sesji rady gminy .
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